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§ 8
Skrivelse om sittplatser på allmänna platser. 
ÖST 2020/221

Beslut 
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
En skrivelse inkom till Östermalms stadsdelsförvaltning i mars 
2020.
Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) samt Jaime Barrios (V) föreslår att 
stadsdelsförvaltningen får i uppdrag att genom dialog med 
fastighetsägare utreda frågan om sittplatser på Östermalm. 
Förvaltningens ambition är att, inom sitt ansvarsområde, 
tillhandahålla sittplatser där behovet finns. Förvaltningen kan också, 
i dialog med andra förvaltningar, diskutera behovet av sittplatser i 
befintliga och planerade offentliga miljöer. Förvaltningen har även 
ett gott samarbete med Fältöversten och bedömer att det i vanliga 
fall finns relativt god tillgång till sittplatser i köpcentret. Under 
rådande Coronatider är dock sittplatserna borttagna för att 
understödja social distansering och undvika smittspridning.

Beslutsgång

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
 
Särskilda uttalanden
Rudolf Sjöstrand m.fl. (S) och Stephanie Branzell m.fl  (V) lämnar 
särskilt uttalande enligt följande:
Vi tackar förvaltningen för svar och instämmer i betydelsen av 
sittplatser för den allmänna välfärden på Östermalm. Vi menar att 
det är viktigt att förvaltningen har en löpande, och framåtblickande, 
dialog med olika aktörer för att säkerställa att behovet av sittplatser 
löses innan medborgarna upptäcker att en plats blir mindre 
tillgänglig.

Handlingar i ärendet
 ÖST 2020/221-2 Svar på skrivelse om sittplatser på 

allmänna platser
 ÖST 2020/221-1 Skrivelse om sittplatser på allmänna 

platser.
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Skrivelse om sittplatser på allmänna platser.

Svar på skrivelse

Förslag till beslut
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning
En skrivelse inkom till Östermalms stadsdelsförvaltning i mars 
2020. 

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) samt Jaime Barrios (V) föreslår att 
stadsdelsförvaltningen får i uppdrag att genom dialog med 
fastighetsägare utreda frågan om sittplatser på Östermalm.  

Förvaltningens ambition är att, inom sitt ansvarsområde, 
tillhandahålla sittplatser där behovet finns. Förvaltningen kan också, 
i dialog med andra förvaltningar, diskutera behovet av sittplatser i 
befintliga och planerade offentliga miljöer. Förvaltningen har även 
ett gott samarbete med Fältöversten och bedömer att det i vanliga 
fall finns relativt god tillgång till sittplatser i köpcentret. Under 
rådande Coronatider är dock sittplatserna borttagna för att 
understödja social distansering och undvika smittspridning.
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Dnr ÖST 2020/221

Sida 2 (2)

Östermalms stadsdelsförvaltning

Karlavägen 104
Box 24 156
10451 Stockholm
Växel 08-50810000
Fax 
ostermalm@stockholm.se
stockholm.se

Bakgrund
I mars 2020 inkom en skrivelse från Birgit Marklund Beijer m.fl. 
(S) och Jaime Barrios (V) om att stadsdelsförvaltningen får i 
uppdrag att genom dialog med fastighetsägare utreda frågan om 
sittplatser på Östermalm.

Ärendets beredning
Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Ärendet
Skrivelsen föreslår att förvaltningen får i uppdrag att utreda frågan 
om sittplatser på Östermalm. Detta föreslås utföras genom att 
förvaltningen initierar en dialog med fastighetsägare på Östermalm 
där Fältöversten nämns som exempel. 

Synpunkter och förslag
Förvaltningen anser att det är viktigt att Östermalms 
stadsdelsområde är välförsett med sittplatser och dess ambition är, 
att inom sitt ansvarsområde, tillhandahålla sittplatser där behovet 
finns. Syftena med sittplatser är olika, såsom möjligheten att sitta 
ned och ta en paus, som är värdefull ur flera olika aspekter och för 
olika åldersgrupper. Både ung och gammal kan behöva vila benen 
ibland. Sittplatser är viktiga i noder där många människor möts, vid 
trivsamma vyer, konstverk eller vackra, doftande rabatter. Vid 
lekplatser där föräldrar kan vaka över sina barn som leker eller 
återkommande utmed gångvägar för att ge möjlighet till vila i både 
sol och skugga. 

Utanför sitt ansvarsområde för förvaltningen vid behov dialog med 
trafikkontoret gällande förekomsten av sittplatser på gator och torg. 
Detsamma gäller diskussioner med exploateringskontoret inom 
Norra Djurgårdsstadens offentliga miljöer samt med stadsbyggnads-
kontoret i detaljplaneremisser där behovet av sittplatser kan föras 
fram i nämndens svar.

Förvaltningen har ett gott samarbete med Fältöversten och bedömer 
att det i vanliga fall finns relativt god tillgång till sittplatser i 
köpcentret. Under rådande Coronatider är dock sittplatserna 
borttagna för att understödja social distansering och undvika 
smittspridning.

Christina Klang Therese Rosen
Stadsdelsdirektör Ansvarig

Bilagor
1.
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Ärende 24

Övriga frågor

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S)
Jaime Barrios m.fl. (V)

 

Skrivelse

För många människor är det viktigt att det finns sittplatser på allmänna platser. Detta gäller såväl 
offentliga platser, som parker och torg, samt större privata områden där många människor vistas. Även 
om statdsdelsnämnden inte har rådighet över de senare, har vi som politiker ett intresse att 
medborgarna kan vistas där på goda villkor. 

Vi föreslår
 
Att förvaltningen får i uppdrag att utreda frågan om sittplatser genom att initiera och föra dialog med 
berörda fastighetsägare kring sittplatser på olika platser. Detta gäller bland annat Fältöverssten.
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